
OR-RM.0012.1.3.2025 

  PROTOKÓŁ Nr 1/25 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie 

z dnia 21.01.2025 r. 

 

 

 

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej RM w Koronowie odbyło się dnia 21.01.2025 r. 

Posiedzenie otworzyła przewodnicząca Komisji radna Ewa Szymańska. Na podstawie listy 

obecności (zał. nr 1) stwierdziła kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. W posiedzeniu nie brało udziału dwóch członków Komisji: radny Krzysztof Gradek i 

radna Mirosława Holka. 

Po przywitaniu przybyłych na obrady gości p. Przewodnicząca odczytała porządek 

posiedzenia, a mianowicie: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Kontrola wydatków poniesionych w 2024 r. w Ochotniczych Strażach Pożarnych  

z terenu Gminy Koronowo – remonty pojazdów, zakup sprzętu i wyposażenia. 

3. Kontrola wydatków poniesionych przez Wydział Obsługi Przedsiębiorczości  

i Promocji Urzędu Miejskiego w Koronowie za 2024 r. 

4. Kontrola Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie w zakresie poniesionych 

wydatków na funkcjonowanie orkiestry w tym zakup instrumentów, wynagrodzenie 

dla instruktorów oraz w zakresie wydatków poniesionych na utrzymanie  

i wyposażenie świetlic wiejskich na terenie Gminy Koronowo. 

5. Sprawy bieżące Komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad. 2. 

 

 Punkt został zdjęty z posiedzenia Komisji w związku z usprawiedliwioną 

nieobecnością p. Norberta Kulczyka. Punkt ten zostanie włączony do porządku obrad  

w miesiącu lutym br. 

 

 

Ad. 3. 

 

 Kontrola dotyczyła wydatków poniesionych przez Wydział Obsługi 

Przedsiębiorczości i Promocji Urzędu Miejskiego w Koronowie w 2024 r. Zagadnienie 

omówiły panie Brygida Berkowicz-Wyrzykowska i Magdalena Tabasz ww. Wydziału.  

Szczegóły w Protokole pokontrolnym nr 1 – zał. nr 2. 

 

 

Ad.4. 

 

 Kontrola Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Koronowie obejmowała wydatki 

poniesione na funkcjonowanie orkiestry dętej oraz na utrzymanie i funkcjonowanie świetlic 

wiejskich na terenie Gminy Koronowo w 2024 r. MGOK reprezentowała p. dyrektor Grażyna 

Chyła-Konecka oraz koordynator d/s placówek terenowych, główna księgowa i kapelmistrz 

orkiestry.  



Szczegóły w Protokole pokontrolnym nr 2 – zał. nr 3. 

 

 

Ad.5. 

 

 P. przewodnicząca na prośbę Urzędu przedstawiła Komisji pytanie dotyczące 

zagadnienia nagrywania posiedzeń Komisji.  

 W głosowaniu jawnym członkowie Komisji jednogłośnie odrzucili propozycję 

nagrywania posiedzeń.  

W trakcie dyskusji padały takie argumenty jak: 

- posiedzenia, ze względu na ograniczoną ilość miejsc w gabinecie p. Przewodniczącej RM  

w Koronowie, musiałyby się odbywać w sali konferencyjnej, 

- posiedzenia Komisji są jawne i każdy zainteresowany może przyjść, wysłuchać, 

- są to posiedzenia robocze, podczas których padają różne uwagi, przemyślenia, spostrzeżenia 

i dopiero na ich podstawie buduje się konstruktywne decyzje, formułuje wnioski a obecność 

większej ilości osób postronnych ograniczałaby swobodę wypowiedzi członków Komisji, 

- podczas posiedzenia mogą padać dane chronione przez RODO. 

 

 

Ad.6. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodnicząca p. E. Szymańska zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

Członkowie Komisji: 

• Ewa Szymańska    /-/ Ewa Szymańska 

• Elżbieta Mojzesowicz   /-/ Elżbieta Mojzesowicz 

• Ewa Semrau     /-/ Ewa Semrau   

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła 

Ewa Semrau 

sekretarz Komisji  


